

No. 24841. CONVENTION AGAINST TORTURE AND OTHER CRUEL, INHUMAN OR DEGRADING TREATMENT OR PUNISHMENT. ADOPTED BY THE GENERAL ASSEMBLY OF THE UNITED NATIONS ON 10 DECEMBER 1984¹

N° 24841. CONVENTION CONTRE LA TORTURE ET AUTRES PEINES OU TRAITEMENTS CRUELS, INHUMAINS OU DÉGRADANTS. ADOPTÉE PAR L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE DES NATIONS UNIES LE 10 DÉCEMBRE 1984¹

OBJECTION to a declaration made by the German Democratic Republic upon ratification²

Received on:

23 June 1988

FRANCE

[TRANSLATION — TRADUCTION]

... France makes an objection to this declaration which it considers contrary to the object and purpose of the Convention.

The said objection is not an obstacle to the entry into force of the said Convention between France and the German Democratic Republic.

Registered ex officio on 23 June 1988.

OBJECTION à une déclaration formulée par la République démocratique allemande lors de la ratification²

Reçue le :

23 juin 1988

FRANCE

« ... La France fait une objection contre cette déclaration qu'elle estime contraire à l'objet et au but de la Convention.

La présente objection ne fait pas obstacle à l'entrée en vigueur, entre la France et la RDA, de ladite Convention. »

Enregistré d'office le 23 juin 1988.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 1465, No. I-24841, and annex A in volumes 1477, 1480, 1481, 1482, 1484, 1486, 1487, 1499 and 1505.

² *Ibid.*, vol. 1481, No. A-24841.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1465, n° I-24841, et annexe A des volumes 1477, 1480, 1481, 1482, 1484, 1486, 1487, 1499 et 1505.

² *Ibid.*, vol. 1481, n° A-24841.